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Särskilt yttrande §73 Uppdrag om förstudie om boule på Trollbäckens 
idrottsplats  
 
 
Sverigedemokraterna ställer sig bakom beslutet att utreda om Trollbäckens 
idrottsplats är en lämplig plats för boulebanor.  
 
Genom att etablera boulebanor på Trollbäckens idrottsplats skulle en tillgänglig, 
trygg, mer ändamålsenlig och bestående plats för boulebanorna kunna 
säkerställas. Faciliteter som förråd, toaletter (inklusive RWC), och café finns redan i 
anslutning till idrottsplatsen, likaså parkeringsmöjligheter och goda möjligheter att 
ta sig till anläggningen med kollektivtrafik. 
 
Sverigedemokraterna vill kraftigt understryka att detta på intet sätt får vara en väg 
för att senare kunna exploatera Amaryllisparken. Vi anser att man inte ska förtäta 
detta område och att parken är ett välbehövligt naturområde som bör bevaras 
intakt, med alla de naturvärden som idag finns där.   
 
Sverigedemokraterna vill att de befintliga banorna blir kvar i drift så länge behovet 
finns. 
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